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Betreft: artikel 40 vragen over activiteiten van Marketing Dordrecht 

 

Dordrecht, 19 maart 2020 

 

Geacht College, 

 

De PVV heeft zorgwekkende geluiden vernomen vanuit de ondernemerswereld die buiten de 

binnenstad actief is inzake Dordrecht Marketing. Uit correspondentie die bij onze fractie 

bekend is, blijkt dat Dordrecht Marketing aangeeft dat haar platform is ontworpen voor de 

binnenstad van Dordrecht en daarom geen acties plaatst van ondernemers die buiten de 

binnenstad actief zijn. 

 

Echter, op de website van Dordrecht Marketing valt de volgende passage te lezen onder 

“Wie zijn wij” bij het kopje “Het achterliggende doel”: 

 

“Dordrecht Marketing heeft als doel het vermarkten en promoten van de stad Dordrecht en 

de omliggende regio in de meest brede zin van het woord, zowel op het gebied van 

marktontwikkeling als productontwikkeling.” 

 

Tevens valt op de genoemde website te lezen dat Dordrecht Marketing een onafhankelijke 

stichting is, die haar activiteiten inzake citymarketing voor de stadsregio Dordrecht verricht 

in opdracht van de gemeente Dordrecht, waarover verantwoording wordt afgelegd aan uw 

College. 

 

Dordrecht Marketing geeft ook aan de gemeente niet alleen als opdrachtgever te zien, maar 

ook als belangrijke partner waarmee intensief wordt opgetrokken bij “het realiseren van 

uiteenlopende doelstellingen.” 
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De PVV maakt zich zorgen over deze ogenschijnlijk opmerkelijke gang van zaken, aangezien 

de praktijk niet overeen lijkt te komen met wat wordt uitgedragen. Onze fractie is van 

mening dat we ons zeer bewust moeten zijn dat ook ondernemers buiten de binnenstad een 

waardevolle bijdrage leveren aan de werkgelegenheid en economie van de gemeente 

Dordrecht. Zij mogen dus absoluut niet het gevoel krijgen achtergesteld te worden. 

 

Daarom wil ondergetekende graag de volgende vragen aan de burgemeester stellen:  

 

1) Deelt u de mening dat ondernemers buiten de binnenstad niet alleen een waardevolle 

bijdrage leveren aan de werkgelegenheid en economie van de gemeente Dordrecht, maar 

ook zorgen voor bedrijvigheid en levendigheid in het buitengebied? Zo nee, waarom niet? 

 

2) Klopt het dat Dordrecht Marketing zich exclusief richt op ondernemers in de binnenstad? 

Zo ja, waarom is dat het geval en staat dat dan niet haaks op wat valt te lezen op de website 

van Dordrecht Marketing? Graag een gemotiveerd antwoord. 

 

3) Mocht het antwoord op vraag 2 “Ja” zijn, bent u dan van mening dat Dordrecht Marketing 

zich eigenlijk zou moeten richten op ondernemers in heel Dordrecht, aangezien zij allemaal 

een waardevolle bijdrage leveren aan de Dordtse economie en werkgelegenheid? Zo ja, 

welke acties gaat u ondernemen om dat te bewerkstelligen & zo nee, waarom niet? Graag 

een gemotiveerd antwoord. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

D.T.J. van Leeuwen 

PVV Dordrecht 

 

 

 

 

 

 

 

 


